

# Maison es

## Birthday Rewards




由即日開始，客人凡於生日月份內，於晚餐時段內連同三位好友到 Maison ES 惠顧，便可享甜品牌內任何甜品乙客；8 位以上，則可享法國葡萄汽酒乙枝，令客人於 Maison ES 慶祝生辰時更添歡愉。

From now on, guests who visit Maison ES during his/her birthday month, with at least three guests coming along for dinner, he/she can have a complimentary dessert ; eight guests or above can also have a birthday toast with a bottle of French Bubbles.

### 條款及細則 **Terms and Conditions:**

- 優惠期由 2017 年 1 月 3 日至 4 月 30 日。客人必需於生日月份內享用此優惠  
This offer is valid for birthdays from 3 January to 30 April 2017, during the month in which the guest's birthday falls
- 每檯客人可享甜品牌內任何甜品乙客  
One complimentary dessert will be included per table
- 每檯客人只可享優惠一次，優惠不能與其他推廣或禮券一同使用。  
Only one offer can be used per table and cannot be used in conjunction with other promotions or gift certificates

- 
- 優惠於以下日子不適用：1月28-31日(農曆新年)、2月14日(情人節)、4月4日(清明節)、4月14至17日(復活節)  
Blackout dates: Jan 28-31(Chinese New Year), Feb 14 (Valentine's Day), April 4 (Ching Ming Festival) 、 April 14-17(Easter Holidays)
  - 敬請1天前訂座，方可獲得此優惠  
1 day advance reservation is required
  - 客人必須向職員出示其出生日期證明，始能享用優惠  
This offer is only valid upon presentation of a suitable form of identification that clearly states the guest's date of birth
  - 如有爭議，以 Maison ES 的最終決定為準  
In case of any dispute, Maison ES reserves the right to a final decision

\*另加一服務費

Subject to 10% service charge

查詢詳情，請致電 2521 8011 或電郵至 [info@maison-es.com](mailto:info@maison-es.com)

For more information or reservation, please call +2521 8011 or email [info@maison-es.com](mailto:info@maison-es.com)

